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Redactioneel
De eerste eikels vallen alweer. Hier en daar beginnen
de bladeren al te kleuren. De maisvelden staan weer
bijna klaar om geschoren te worden en de boeren
denderen met hun tractoren al weer af en aan, al
dan niet met aangekoppelde, indrukwekkende
landbouwwerktuigen. De herfst is begonnen en sluit
een natte en af en toe zelfs hete zomer af.
 
De Tour de France en de Olympische Spelen in
Londen hebben hun stempel gedrukt op het televi-
sieaanbod en de laatste weken werden we overdon-
derd door overdreven veel verkiezings-"nieuws".
 
Binnen ons clubje VGC-ers hebben we ook niet te
klagen gehad over een tekort aan activiteiten.
We kijken terug op een vierde Lustrumfeest van
maar liefst 6 dagen, dat alom een enorme waarde-
ring kreeg. Frits Baljet laat als organisatieleider nog
eens zijn licht schijnen over een aantal supergezel-
lige dagen.
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Voor drukwerk, periodieken, mailingen,
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hoog volume printwerk en nog veel meer 

bent u aan het juiste adres!

drukt uw imago compleet

Lange Voren 16b

5521 DD  Eersel

+31(0)497 331 331

+31(0)497 331 339

info@allcolor.nl

www.allcolor.nl

NL8179.98.767.B.01 

17206609 

078.64.18.931 

NL97DRES0786418931 

DRESNL2X

Telefoon

Fax

E-mail

Internet

btw nummer

kvk eindhoven

Dresdner bank

iban

bic
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geef print- & drukwerk kleur

Vervolgens maken we gebruik van de radiostilte op
Den Dries van voetballers, hockeyers en rugbyspe-
lers en krijgen we een aantal toernooien welke de
kern vormen van een sportief golfgebeuren.
Tussen de verregende of verzengende, maar soms

ook heerlijke vakanties door spelen
we het matchplay- kampioenschap,
de Strokplay A- en Strokeplay B-
kampioenschappen, de Vriendinnen-
dag, Heren-vragen-Dames en drie-
maal VaRoSo (gewonnen door VGC).

 
Onder meer ter versterking van de ledenwerving
hebben we onze website geheel vernieuwd, iets
waar we best trots op kunnen zijn en waar zowel
leden als niet-leden alles van belang over de VGC
kunnen vinden. De nieuw geboden mogelijkheid zich
als lid aan te melden via de website is al een aantal
malen gebruikt: 3 seniorleden, een jeugdlid en een
oefenlid hebben zich op deze manier aangemeld.

In dit nummer:
Ben Mondelaers, onze voorzitter,
geeft in zijn praatje een overzicht van
de wetenswaardigheden in de afge-
lopen en de toekomstige tijd.
Gea Bloemen gaat dit keer voor een
gezellige babbel op bezoek bij Lenie
de Vries.
Ook wordt door haar onze kersverse Greenkeeper
Maarten van Heck in het zonnetje gezet.
Pierre Velter laat zijn licht schijnen op de etiquette
bij het golfen.
Ben Thijssen geeft zijn persoonlijke visie in het
dagboek van het afgelopen trimester in ‘Watwasser’.
Wim van Dam heeft namens de GVB-, Handicap- en
Regelcommissie wat tips, die ter harte moeten
worden genomen en Ledenadministrateur Peter
Maathuis maakt de VGC ledenbalans op.
We hebben de trieste taak om het verscheiden van
drie van onze (ex)leden te melden. We hopen dat
zij die achterblijven de moed en de sterkte zullen
vinden om het leven zonder hun geliefden voort te
zetten.
 
We gaan het laatste traject in van 2012. De eind-
strijd voor de VVMM-cup nadert zijn ontknoping.
Mogelijk zal in de komende periode de beslissing
vallen voor de uitbreiding van onze baan.
Plannen voor een versoepeling van contributiebeta-
ling staan op stapel.
We hebben nog een herfstwedstrijd te goed en we
kijken alweer uit naar het oliebollentoernooi.
 
Tot ziens weer in de volgende Teeshot!
 
Jos van Grootel
Hoofdredacteur
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i n t e r i e u r  &  D e S i G n
VERBERNE

VerBerne  in t er i eur  &  DeS iGn  |  MolenStraat  26 ,  Heeze
t  040  2261880  |  www.VerBerne .n l

p e r S o o n l i j k 
o n t w e r p
p e r S o o n l i j k 
G e M a a k t
p e r S o o n l i j k 
i n G e r i c H t

www.geertvaessenfotografie.nl

Digitale albums
thuis maken vanuit de luie stoel

vele mogelijkheden, zoals papiersoort,
aantal bladen, aantal foto’s

download de gratis software op:
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Van de Voorzitter
Het hoogtepunt van deze zo-
merperiode was zonder meer
de lustrumweek, waaraan vele
leden hebben deelgenomen.
De sfeer was bijzonder goed en
het weer was ons uitermate
welgezind. De aankleding van
het gebouw en de tent waren
uitermate creatief en sfeerbe-
vorderend. Namens alle leden
wil ik een woord van dank rich-
ten tot de leden van de feest-
commissie die deze lustrum-
week zo aantrekkelijk hebben opgezet en begeleid.
 
Een ander hoogtepunt van het zomerseizoen waren
de strokeplay- en matchplay-kampioenschappen.
Onze vereniging heeft twee belangrijke doelstellin-
gen: een gezellige vereniging zijn en een sportieve
uitdaging bieden. Met name de jaarlijkse strokeplay-
en matchplay-kampioenschappen vormen een
sportieve uitdaging voor de leden. Het verheugt ons
in hoge mate dat zovele leden aan deze kampioen-
schappen hebben deelgenomen.
 
Op 30 september aanstaande zal onze vereniging
een gratis golfclinic organiseren, met als doel po-
tentiële leden voor onze club te interesseren. Bij
deze roep ik alle leden op om vrienden en kennissen,
die mogelijk geïnteresseerd zijn om de golfsport te
gaan beoefenen, hierop te attenderen. Laten we
hopen dat de weergoden ons, zoals tijdens de lus-
trumweek, ook op deze dag gunstig gezind zijn.
 
Inmiddels heeft het bestuur een oplossing gevonden
voor de problematiek van de slapende leden, die
zover hersteld zijn dat ze weer gaan denken over
het actief beoefenen van het golfen. We hopen dat
op deze wijze aan deze leden de mogelijkheid wordt
geboden na te gaan of ze weer klaar zijn voor het
actieve golfen.
 
Zoals u heeft kunnen constateren is de green van
hole vier grondig aangepakt en is een deel van de
bovenlaag weggehaald en is de green vervolgens
weer ingezaaid. Naar wij hopen is op deze wijze deze
green vanaf volgend seizoen helemaal en in goede
staat beschikbaar. De afslagmatten vormen steeds
meer een probleem. Het is moeilijk om de tees erin
te wringen; de baancommissie oriënteert zich op de
vraag welke matten moeten worden gekozen ter
vervanging van de huidige. Naar wij hopen zal dit
op korte termijn tot vervanging van de huidige
matten leiden.
 
Alle leden hebben kennis kunnen nemen van de
nieuwe website. We hebben vele lovende reacties
over deze nieuwe website gekregen. Graag ontvan-
gen we van de leden opmerkingen, reacties en
suggesties hoe we deze website verder kunnen
optimaliseren. In de toekomst zullen de inschrijvin-
gen voor de wedstrijden ook voornamelijk via de

website gaan lopen. De software hiervoor is inmid-
dels ontworpen, in de loop van september/oktober
zal de wedstrijdcommissie deze software testen en
waar nodig nog laten bijstellen. Het ligt in de lijn der
verwachting dat met deze gedigitaliseerde inschrijf-
mogelijkheden voor wedstrijden het werk van de
wedstrijdverantwoordelijken aanzienlijk zal vermin-
deren. Wij streven ernaar om de communicatie met
de leden via de website in de komende tijd verder
te verbeteren. Slechts een twintigtal leden beschikt
niet over een e-mail adres; de overgrote meerder-
heid dus wel. Het ligt voor de hand dat we ook e-mail
als communicatie-kanaal steeds vaker gaan gebrui-
ken voor informatie naar de leden. Voor de leden
die niet over een e-mailadres beschikken zal het
bestuur in een adequate oplossing voorzien.
 
Op 17 september jongstleden heeft de jaarlijkse
sponsordag doorgang gevonden. Ook voor onze
vereniging zijn hoofdsponsors, hole sponsors en
adverteerders van groot belang. De jaarlijkse
sponsordag is bedoeld om de contacten met de
sponsors en adverteerders aan te halen en te inten-
siveren.
 In het herfstseizoen staat weer een aantal inloop-
wedstrijden gepland; ik roep hierbij de leden op om
vrienden en kennissen, die mogelijk geïnteresseerd
zijn in het golfen, aan deze in loopwedstrijden te
laten deelnemen. Mogelijk zijn zij zodanig onder de
indruk van de gezellige sfeer van onze vereniging
dat ook zij graag lid willen worden van onze gezel-
lige en laagdrempelige vereniging.
 
Laten we hopen dat het herfstseizoen vele gezellige
golf dagen voor ons in petto heeft.
 
Ben Mondelaers
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“Laat onze kennis uw voordeel zijn”

      Passage 10-12
   W.C. Valkenstaete
5554 AH Valkenswaard

                      www.eurydice-parfumerie.nl
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In Memoriam
Jan Zwarthoed
 
 

Jan was een geboren Vo-
lendammer en we herken-
den in hem alle eigen-
schappen die de Volen-
dammers kenmerken: jo-
viaal, visliefhebber, kroeg-
baas en een geweldige
stem.
 

Op een paar dagen na is hij 84 jaar oud geworden
en daarmee is Jan één van onze oudste actieve
golfers geweest. En hij speelde zelfs op die leeftijd
niet onverdienstelijk.
 
Zijn naam is onverbrekelijk verbonden met het Jan-
Zwarthoedpaadje, het paadje dat van afslag 9/18
omhoog liep naar de green.
Omdat zijn afslag meestal niet op de green terecht
kwam, was dat paadje zijn mikpunt, waarmee hij
de bunker kon vermijden en met zijn tweede slag
op de green kon spelen.
Samen met Bets en vooral bij de VVMM liep (of reed
hij mobiel) zijn rondje.
 
Bets, heel veel sterkte!

In Memoriam
Ger de Natris
 
Op woensdag 19 septem-
ber is ons commissielid
Ger overleden.
Ger is samen met Frans
Rutter, Toon Brusselers
en ondergetekende op 5
mei 1995 gestart met de
herenmiddag. De VVMM
wedstrijden werden al
snel populair en Ger heeft
daar zeker zijn steentje aan bijgedragen.
Helaas liet zijn gezondheid hem diverse malen in de
steek en vanaf 2002 hebben we hem meerdere
malen een “opkikker” gestuurd.
In het donkere paviljoen, dat we deelden met de
Vets, heeft hij vele uitslagen mee becijfert en heb-
ben we vele gezellige uren doorgebracht.
 
Het hoogtepunt van zijn VVMM tijd is ongetwijfeld
zijn optreden tijdens het 2de lustrumfeest. De
VVMMcie had met het “Mozart ensemble” een ge-
weldige act en Ger trad daarbij op als pianist. Op
een opvouwbare houten “piano” bracht hij een
perfecte (lucht)solo. Bij navraag bleek hij eindeloos
te hebben gerepeteerd voor dit optreden.
 
Begin dit jaar hebben we zijn 80ste verjaardag
gevierd.
Zijn gezondheid verslechterde in de loop der tijd en
hij werd regelmatig in het ziekenhuis opgenomen.
Hij bleef echter optimistisch en liet niet na bij ieder
bezoek te benadrukken, dat hij binnenkort weer op
de golfbaan zou verschijnen.
Op een scootmobiel heeft hij dit jaar nog enkele
pogingen gewaagd, maar zelfs dat bleek uiteindelijk
te zwaar. Dat speet hem zeer.
Ondanks zijn ziekte en afwezigheid bleef hij zeer
betrokken bij de VVMM. Op de meeste commissie
e-mails reageerde hij en hij wenste ons steeds
succes bij de organisatie van onze evenementen.
Wij danken Ger voor zijn VVMM inzet en wensen dat
hij ruste in vrede.
 
Jos Coppen

In Memoriam
Piet de Bruijn
 
Piet was een van de leden van het eerste uur: lid
geworden in 1993.
 
Een ambitieus man, die voor de VGC een belangrij-
ke schakel is geweest bij de NOBRA en VAROSO.
 
Een herseninfarct maakte een einde aan zijn wer-
kelijke golfactiviteiten. Hij wordt slapend lid in 2003
en in 2007 zegt hij zijn lidmaatschap op.
 
We wensen Paula veel sterkte toe.
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Verstand van 
Lekker Eten!

Hans Adriaans  keurslager
Dommelseweg 36a, Valkenswaard
Tel. 040-20 460 64
www.adriaans.keurslager.nl

Slagerij - Traiteur - Catering
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Op bezoek bij ... Lenie de Vries
“Waarom ik? Ik ben maar
heel gewoon!” antwoordt
Lenie op mijn vraag of ik
bij haar (en Frits) op be-
zoek mag komen voor een
interview in de Teeshot.
“Maar natuurlijk, je mag
altijd op bezoek komen,
Gea.” (Ik weet ook wel dat
Lenie niet zo graag op de
voorgrond treedt, maar
de redactie vindt dat ze
maar eens belicht moet
worden. En nu eens niet

omdat Lenie regelmatig wint met wedstrijden)
 
Tijdens de feestweek, begin juli, mochten wij alle-
maal genieten van Lenies creativiteit: de bloemstuk-
ken, de keramische golfballen op de bar en de ta-
feltjes, én de "voortent" over het terras, door Lenie
in elkaar gestikt, waardoor we veel meer ruimte
hadden en ook bij regen droog konden feesten.

 

 
In de gang van hun huis aan de Kerstroosstraat, wil
ik eerst een kwartiertje om me heen kijken. Er staan,
hangen en liggen werkstukken van Lenie, van een
dierbare oom (nu 93 jaar, bij wie Lenie nog iedere
dag op bezoek gaat) en van haar glasblazende broer.
Daar staat ook Lenies zogenaamde 'hartskastje',
een klein vitrinekastje met overwegend glazen fi-
guurtjes, die dierbare herinneringen vertegenwoor-
digen. 
 
Dan gaan we aan de tafel zitten en zie ik een grote
staande klok, door Frits gemaakt. “Frits kan alles
maken!” zegt Lenie trots met een liefdevolle blik
naar Frits. In de andere hoek staat een vitrinekast
met Lenies verzameling vrolijke clowns. “Hij is nu
vol. Er kan niets meer bij.” Voor het raam staat een
tafeltje met een kleiwerkstuk waar Lenie mee bezig
is. Van onder dat tafeltje tovert Lenie een doosje
met wol om te vilten. Daar was ik erg benieuwd
naar. Want op de vriendinnendag kwam het vilten
ter sprake en legde Lenie mij uit hoe je moet vilten...
veel zeep en wrijven...ja, ja, alsof iedereen dat

zomaar kan. Lenie rent tijdens ons interview even
naar boven en komt terug met een prachtige kraag
die ze maakte op de workshop. Wauw, die zou je
alleen kunnen kopen in een dure boutique. Zoiets
wil ik binnenkort ook maken.
 
In hun achtertuin groeien een appel-, een peren-,
een noten- en een pruimenboom, de laatste met
een tros pruimen op pakhoogte. Net giga druiven.
"Ze zijn nog te zuur om te plukken", waarschuwt
Lenie. De tuin en de schuur maken duidelijk waar
de vrouw des huizes allemaal mee bezig is. Er staat
ook een grote bakoven. Frits wijst trots op allerlei
voorwerpen in de tuin die Lenie gemaakt heeft.
 
Lenie is grotendeels autodidact. “Gewoon, door te
doen...”  Ze heeft echter wel op de Academie in
Arendonk en op de Draaikolk les gehad om haar
creativiteit technisch tot uiting en uitvoer te kunnen
brengen. “Anders zakt alles in elkaar”. Inmiddels
geeft Lenie zelf al jaren o.a. keramiek-lessen aan
de Pastoor Heerkensdreef. “Het liefst had ik een heel
groot atelier waar ik een hoekje had voor tekenen,
eentje voor schilderen, keramiek, vilten, glaskralen
maken, steenhouwen...”

 
Geboren op 2 april '45 in Ulvenhout, werd Lenie kort
na haar geboorte in Valkenswaard ondergebracht
bij haar Oma. Dat had alles te maken met de om-
standigheden in en vlak na de oorlog. Het gezin
verhuisde tijdens Lenies jeugd zo vaak dat ze later,
toen ze met Frits getrouwd was en in Binnenveld
ging wonen, besloot dat ze daar nooit meer weg
wilde.

T  040-201 27 62  |  WWW.OOGENLUSTVALKENSWAARD.NL

75 JA
A

R VALKENSWAARD JUBILEERT!
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Govers Accountants/Adviseurs, Beemdstraat 25 5653 MA Eindhoven T: (040) 2 504 504 www.govers.nl

ACCOUNTANCY / ADMINISTRATIEVE DIENSTVERLENING / 

BELASTINGADVIES / BEDRIJFSKUNDIGE ADVISERING / CORPORATE FINANCE  / MEDIATION 

Vanaf de eerste slag is een golfer in beweging. Kansen benutten, 
anticiperen op tegenvallers. Die dynamiek maakt het spel zo leuk. 
Met ondernemen is het eigenlijk net zo. Alleen kan een birdie of 
een afzwaaier daar veel verdergaande gevolgen hebben. Dan is 
het prettig om een goede sparringpartner te hebben.

Govers Accountants/Adviseurs heeft met 125 accountants en 
fiscalisten een schat aan kennis en ervaring in huis. Voor adviezen 
die uw organisatie helpen zich verder te ontwikkelen. Dat is ons 
idee van succesvol samenwerken. Als dat ook uw idee is, moeten 
we misschien eens kennismaken. Belt u s.v.p. met Hugo Pluimakers: 
(040) 2 504 504.

Na de lagere school ging Lenie naar de huishoud-
school in Meerveldhoven, waar ze handwerken
leerde en kleurenkennis opdeed. “Wij kinderen
konden eigenlijk allemaal goed leren maar mijn
moeder wilde mij graag in de buurt houden, denk
ik. Mijn oudere broers en zusje gingen studeren en
ze zag hen weinig. Toen ik 15 was, ging ik het
huishouden doen bij mijn zieke Oma, in Valkens-
waard. Ik was heel trots dat mij dat gevraagd werd.
Mijn Oma was een wijs mens”
 
“En daar ontmoette ik Frits. Die kwam naast mijn
Oma wonen.” Frits en Lenie schetsen een beeld  van
het leven in Nederland, tijdens en na de oorlog
waarbij bevolkingsgroepen verhuisden van het ene
eind van Nederland naar het andere. Zo kwam de
familie van Frits, na allerlei omzwervingen, in Val-
kenswaard terecht.
 
“Het was liefde op het eerste gezicht. Ik was 15,
Frits bijna 21 en in dienst. Ik was bang (dat iemand
het zou merken)” vertelt Lenie. Frits en Lenie halen
gniffelend herinneringen op aan die tijd (en ik zit
erbij en luister...en maak aantekeningen). ”Stiekem
voetje wrijven onder 't kaarten...Alleen maar kijken,
kijken...stiekem kusjes geven in het donker in de
gang en hopen dat ze aankomen... En dan hield Frits
mij vast en kwam mijn Oma kijken waar we ble-
ven...”
Later kwam Lenies Oma bij haar ouders in huis
wonen en werkte Lenie korte tijd in Hotel Riche als
kamermeisje, maar toen ze achter de bar moest
staan, ("Leuk jong meisje...dat trok klanten natuur-
lijk") ging ze naar de Nirva schoenfabriek (nu Emté
aan de Leenderweg) en leerde schoenen maken.
 
Negentien was Lenie toen ze met Frits trouwde. Ze
trokken in bij haar broer in Achel. ('Hij had een heel
groot huis met 12 kamers.”) Frits werkte bij Baken
(houtbewerking) in Borkel & Schaft. Elf maanden
later werd hun zoon Theo geboren. Korte tijd later
verhuisde het gezin naar Binnenveld, Valkenswaard.
Toen daar een dochter en nog een zoon werden
geboren, was het gezin compleet. Lenie werkte in
de confectie en maakte kinderkleding; een kolfje
naar haar hand. Zij was ook een moeder die op de
school van de kinderen hielp met allerlei vrijwilli-
gerswerk, vooral op het creatieve gebied.
Lenie en Frits woonden 25 jaar in Binnenveld. Hun
zoon Theo begon er nog een bloemenzaak. Toen de
drie kinderen waren uitgevlogen, verhuisden ze, in
'90, naar Arendonk, België. Samen met Lenies ou-
ders hadden zij daar een stuk grond gekocht om de
vakanties door te brengen. In de achtertuin van
Binnenveld bouwde Frits een heel huis van afval-
hout. Een soort prefab huis. Toen het af was, werd
het zorgvuldig uit elkaar gehaald en weer opge-
bouwd in Arendonk. Toen Lenie en Frits daar per-
manent gingen wonen, bouwde Frits er een stenen
huis. Geen wonder dat Lenie zegt dat haar Frits alles
kan.
 
Inmiddels bleek Lenie ernstig depressief te zijn. “Het
licht ging uit”. Tien zeer moeilijke jaren waren het,
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waarbij Lenie eerst onder de pillen leefde. Aangezien
die toch niet hielpen, besloot Lenie de strijd aan te
gaan zonder pillen. “ Dankzij Frits, de kinderen én
golf, ben ik er weer bovenop gekomen.” Lenie heeft
het moeilijk als ze deze tijd beschrijft.
Ze vertelt over het boek 'Tegenlicht' van Esther
Verhoef, dat ze met golf heeft gewonnen en net
uitgelezen heeft. De hoofdfiguur maakt een soort-
gelijke situatie mee, maar... “Nu weet ik, dat je met
zo'n begripvolle man als Frits, uit zo'n diep dal kunt
komen”  Eerder tijdens het gesprek vertelde Lenie
dat ze, als ze uren creatief bezig is, en dus niet bij
Frits is, af en toe een 'schuldgevoel' heeft. “Frits
geeft mij zoveel vrijheid. Ik hoor er toch te zijn als
vrouw van mijn man...” (en ik zie Frits met zijn grote
glimlach en lachende ogen naar Lenie kijken.)
 
Schoonzoon Jan Damen bracht golf in het leven van
Frits en Lenie. (Inmiddels hadden ze Arendonk
verkocht en woonden ze weer in Valkenswaard, nu
in de Kerstroosstraat.) Eerst een clinic in Bergeijk
en toen les in Achel. “Ik ga mee,” zei Lenie. “Maar
die lessen in Achel vond ik 10 keer niks. Frits vond
het best maar ik ging op zoek. Het was beter gere-
geld op Welschap. En toen hoorden we van de VGC
die net 5 jaar bestond. We meldden ons aan, namen
les bij Ger en haalden ons GVB, ik in de stromende
regen”  Lenie nam zich voor om 'vooral een goeie
swing te krijgen”. (Geen wonder dat ze weer de
longest won op de Vriendinnendag.) Ze heeft playing
handicap 13.
Inmiddels is golf, net als Frits, haar kinderen en
kleinkinderen en haar creatieve bezigheden, een
van de lusten in Lenies leven geworden. Ze werd
door Hein Schaeken gevraagd voor de feestcommis-
sie. “Het was zo'n eenheid, die feestcommissie. Het
was onze bedoeling om alle vrijwilligers, die altijd
klaar staan, te ontzien. Iedereen moest die week
alleen maar genieten. En daar heb ik zulke fijne
herinneringen aan. Die genietende gezichten....”

 Ik moet nog vertel-
len dat Lenie en Frits
15 jaar lang lid
waren van het Ope-
rette Gezelschap. Ui-
teraard naaide Lenie
de kostuums en was
Frits een van de de-

corbouwers. En ook dat Lenie zo van lezen houdt,
terwijl Frits daar niets om geeft, maar wel geniet
van Lenie als ze op de bank zit te lezen. “Van huis
uit was lezen een luxe. Je moest je handjes laten
wapperen” vertelt Lenie.
 
En dat kan ze nog steeds niet laten en daar geniet
de hele VGC van mee!
 
Gea  Bloemen

- 11 -



- 12 -



VGC vierde haar vierde lustrum
Inmiddels ligt de feestweek al weer een tijdje achter
ons en zijn wij als organiserende werkgroep bezig
nog wat zaken definitief af te ronden.
 
Terugkijken doen we met een tevreden gevoel: wat
als doel was gesteld, is gerealiseerd.
 
Een groot aantal deelnemers, een grote diversiteit
aan golfevenementen en een fikse dosis gezellig-
heid, waarbij de inwendige mens zeker niet is ver-
geten.
En dat alles in een tot “feestpaleis” omgetoverd
paviljoen, met prachtige bloemversiering (daar
kunnen ze bij de Floriade nog wat van leren!). De
voor deze gelegenheid speciaal gemaakte overkap-
ping, een vernuftige constructie, is eigendom van
de vereniging en dus ook voor toekomstige evene-
menten beschikbaar.
 

Uiteraard is er hier en
daar ook wel een klei-
nigheidje mis gegaan,
maar dit heeft niet ge-
leid tot grote versto-
ringen of ander onge-
mak, dus daar hebben
we het niet meer over.
En als er dan toch iets
uitspringt, is dat voor
ons de jeugdactiviteit
op de woensdagmid-
dag. Het moet worden
gezegd dat het de or-
ganisatie best veel
moeite heeft gekost
om de Valkenswaard-

se jeugd voor de golf-fun factory “warm” te krijgen.
Maar het resultaat was er dan ook naar. Heel erg
leuk! (En het was ontzettend “warm” weer!)
 
Ach, en dan sluit je de week af met een daverende
feestavond op de zaterdag (nu weten de omwonen-
den van “Den Dries” tenminste dat er naast hockey,
tennis en voetbal ook een golfclub is…) en pas aan
het einde van die avond valt de eerste regen in de
feestweek. Zo zie je maar dat we tot op het hoogste
niveau ondersteuning hadden!
 
Je wilt natuurlijk iedereen bedanken die aan de

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

Alwako Installaties bv 
 

Dragonder 27 Valkenswaard Tel. 040-2040601 Alwako@alwako.nl 
Centrale verwarming Sanitairtechniek Luchtbehandeling Service & onderhoud 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

   Alwako Baderie bv 
 
Hazestraat  51 Valkenswaard Tel. 040-2048624 Baderie@alwako.nl 
Sanitair Tegels Electriciteit Luxe badkamers 
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voorbereiding en uitvoering heeft meegewerkt.
Immers zonder deze mensen zou een dergelijk
evenement niet georganiseerd kunnen worden. Met
het noemen van namen is dan voorzichtigheid ge-
boden, dus dat doe ik niet.

Maar allen die ondersteunden met: de clubhuisver-
siering, de bardienst, de overkapping, het maken
van foto’s, de baaninrichting, het maken van score-
kaarten, het toezicht als marshall, de organisatie
van de wedstrijden, de jeugdbegeleiding, de cate-
ring, de publiciteit of zij die gewoon hier en daar een
handje meehielpen, uw bijdrage was fantastisch en
daarvoor onze hartelijke dank.
 
Als laatste: de werkgroep heeft uw deelname aan
dit evenement zeer op prijs gesteld en wie weet,
misschien wel tot een volgend keer!
 

 
En omdat ik het niet laten kan nog een kleine
anekdote. Na de feestavond waren we met een
aantal mensen aan het opruimen en de overkapping
aan het afbreken. Komt er een man aangelopen die
wat rondkijkt op het terras. Gevraagd naar het doel
van zijn komst, zegt hij: “Ik woon hier vlakbij en
heb wel iets meegekregen van de feestelijkheden,
hoe kan ik hier lid worden”?
 
Tot ziens bij onze golfclub, namens de werkgroep,
 
Frits Baljet
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Ledenadministratie
Nieuwe leden
Robert Manders
Dennis Velings
Gerard Velings
Piet Verschuuren
Nieuwe jeugdleden
Sharon den Haan
Julia van Hoof
Thijs van Hoof
Thomas van Leeuwen
Marc Montree
Roel Montree
Tommie Overkamp
Rik van Rooij
We heten hen allen van harte welkom!
 
Zoals u eerder in dit nummer al heeft kunnen
lezen, hebben we twee leden verloren doordat zij
Overleden
Ger de Natris
Jan Zwarthoed (was slapend lid)
 
Ons totale ledenaantal is thans 457. Daarvan zijn
20 leden tijdelijk inactief ("slapend"); we hebben
2 studentleden en 28 jeugdleden. Daarnaast
hebben we momenteel twee oefenleden.
 
Opzeggingen
De facturen voor de contributie 2013 worden
begin december verzonden. Om overbodig werk
te voorkomen, verzoek ik U vriendelijk conform
de reglementen één maand opzegtermijn in
acht te nemen, als u uw lidmaatschap niet in 2013
wilt continueren. Op dit moment zijn opzeggingen
(per 31-12-2012) ontvangen van Marcel van Dam
(was slapend lid), Hanneke van Hout, Gerrie
Seuntjens en Herman Wijnen (gaat naar andere
golfclub)
 

Wachtlijsten lockers
Wachtlijst bovenlockers
geen wachtlijst, één vrije locker (per 1 januari)
Wachtlijst onderlockers
Cor François, Liesbeth Compen, Piet Peels, Louis
Koolen, Diny Koolen, Peter van Til, Jeanne van
Hulsel, Dinie Tops, Gary Kerslake, Arnold van
Dooren, Piet Verschuuren
Wachtlijst elektrische lockers
Cor François, Jan van Mierlo, Peter van Til, Mari-
an van Dam
Wachtlijst parkeerplaatsen scootmobiel
één vrije parkeerplaats (per 1 januari)
 
Gezien het alsmaar langer worden van de wacht-
lijsten voor met name onderlockers is een discus-
sie met het bestuur opgestart om te kijken of en
waar we meer lockers zouden kunnen realiseren.
We houden u op de hoogte van de ontwikkelingen.
 
Peter Maathuis

Driving Range Ballen
Bij deze willen wij nog eens Uw aandacht vragen
voor het oprapen van de driving range ballen. Ook
al weet U zeker dat U geen ballen in de bomen rechts
van de driving range hebt geslagen, loop toch maar
eens door dat gebied. Er liggen er altijd wel een
aantal. Blijven ze liggen dan worden ze, zeker in het
weekend, door spelende kinderen opgeraapt en zijn
wij ze kwijt.

De Baancommissie
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De beste service en kwaliteit leveren tegen
de juiste prijs is een kwestie van kunnen én willen!

Wat vindt u belangrijk
bij autoschadeherstel?

EINDHOVEN Dillenburgstraat 35 (Ind.terr. De Hurk), Tel. 040 2922122
VALKENSWAARD John F. Kennedylaan 38 (Ind.terr. De Schaapsloop), Tel. 040 2042639 

HELMOND Varenschut 21b (Autoboulevard), Tel. 0492 588960

www.bekkers-autoschade.nl

Eindhovenseweg 115
5552 AA Valkenswaard
te l .  040 76 76 295
restaurant@vidapura.nl
w w w . v i d a p u r a . n l
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Advertentie golfblad.pdf   08-03-2012   17:11:31

Clubhandicap - actief / inactief
De GVB-, Handicap- en Regelcommissie heeft be-
sloten om ook voor de spelers met een clubhandicap
(exact handicap 37 t/m 54) de regels voor actief /
inactief, zoals die gelden voor spelers met een EGA-
handicap, toe te passen. Op de handicaplijsten zal
dit aangegeven zijn.
 
Om een handicap actief te houden moet de speler
per kalenderjaar tenminste 4 correcte scorekaarten
(Qualifying Scores) hebben ingeleverd.
Bij onvoldoende scorekaarten wordt de handicap bij
de jaarlijkse herziening inactief gemaakt.
Om een inactieve handicap weer actief te maken
dient de speler in het volgend kalenderjaar drie
correcte scorekaarten in te leveren.
 
De GVB-, Handicap- en Regelcommissie
  
Uw actuele handicap kunt u vinden op de website
onder het kopje "Leden". Daarvoor moet u wel in-
gelogd zijn als lid. Een * in de kolom actief / inactief
duidt aan dat uw handicap actief is [Red.]
 

Wedstrijduitslagen en foto's
We publiceren verslagen en foto's van wedstrijden
en andere clubactiviteiten steeds zo snel mogelijk
op de website. Iedereen weet nu wel dat www.
valkenswaardsegolfclub.nl helemaal is ver-
nieuwd, maar misschien weet nog niet iedereen
er de weg.
 
Als lid logt u rechtsboven in met uw NGF-nummer
en het u toegezonden wachtwoord. Wanneer dat
goed is gegaan, ziet U daar de tekst "Ingelogd als
xxx" verschijnen (met uw naam in plaats van xxx).
 
De wedstrijdverslagen vindt u onder het kopje
Wedstrijden; u klikt op het verslag van de
wedstrijd waar u meer over wilt weten. Bij veel
verslagen ziet u bovendien rechts bovenaan een
camera afgebeeld; als u daarop klikt opent u het
foto-album van die wedstrijd / activiteit.
 
Er staan inmiddels meer dan 20 foto-albums op
de website. De meest recente foto-albums ziet
u zodra u bent ingelogd; als u de muis over een
plaatje beweegt, ziet u het onderwerp van het
foto-album, dat opent wanneer u erop klikt. Boven
de foto's zit een wit driehoekje waarmee u een
"diavoorstelling" kunt starten en stoppen. De foto
wordt dan een paar seconden getoond en daarna
volgt automatisch de volgende foto van het
album.
 
Indien u problemen ondervindt bij het inloggen
op de website of anderszins bij het gebruik van
de website stuurt u een mailtje aan
webmaster@valkenswaardsegolfclub.nl
en we helpen u graag op weg!
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Local Rules voor extra holes

1  Buiten-de-baan grenzen
 -

-

-

Het hekwerk van het sportpark.Alle velden en
banen met een kunststof ondergrond met uit-
zondering van de tartan atletiekbaan zijn bui-
ten-de-baan gebieden.
Ligt een extra hole geheel binnen de buiten-de--
baan grenzen van de reguliere baan, dan gelden
deze grenzen ook voor zo’n hole.

2  Vast obstakel
  De tartan atletiekbaan is een vast obstakel,

waarvan niet gespeeld mag worden.
Ontwijken volgens Regel 24-2.

3  Ballenvanger bij driving range
  Deze is een vast obstakel dat ontweken mag

worden volgens Regel 24-2. Het is niet toege-
staan de ballenvanger omhoog te laten houden
om een bal (er door) te spelen.

Een aantal keren per jaar wordt er een wedstrijd
over 18 holes gespeeld. De extra 9 holes liggen op
het buitenbadterrein, de oefenhoek en op het
sportpark zelf.
 
Voor de holes op het buitenbadterrein waren er al
local rules. De volgende regels zijn voor de extra
holes op het sportpark (en oefenhoek) hieraan
toegevoegd.
 

 
 
De GVB-, Handicap- en Regelcommissie
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Dit kan echt niet!
Af en toe word je geconfronteerd met zaken die niet
thuis horen bij een zichzelf respecterende golfclub.
 
In de kelder van ons clubgebouw bevinden zich
lockers waarin leden hun golfcar en golfspullen
kunnen opbergen totdat ze weer een rondje gaan
lopen.
Daarvoor hebben ze met onze ledenadministrateur
een afspraak (een getekend contractje) en ze beta-
len de daarvoor vastgestelde huur. Tegen een
meerprijs kun je lockers huren welke voorzien zijn
van een oplaadmogelijkheid voor de accu’s van de
karren.
De scootmobielen worden los gestald onder een van
de schappen en ook die maken gebruik van de op-
laadmogelijkheid tegen betaling van de huurprijs.
 
Nu is het voorgekomen dat de stroombron voor het
laden van de scootmobielaccu was losgekoppeld en
gebruikt werd voor het laden van een vreemde accu.
Dat je daarmee mensen dupeert is buiten kijf.
Ook al is de scootmobielaccu volledig opgeladen,
dan nog heb je niet het recht om je eigen accu op
te laden op kosten van de organieke huurder.
 
Zonder nadere afspraken met de rechtmatige ge-
bruiker kan dit echt niet!
 
Jos van Grootel
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Kennismaking met Greenkeeper
Maarten van Heck
Onze greenkeeper is meteen bereid om mee te
werken aan een interview voor Teeshot. Een mooie
gelegenheid om iets te vertellen over zijn werk, dat
hij met heel veel plezier doet.
 
3½ jaar geleden zag hij bij toeval de advertentie
voor greenkeeper in Valkenswaard en werd hij
aangenomen, officieel als allround medewerker bij
de Gemeentelijk Sportdienst van Valkenswaard.  Zo
verving hij Frans Smits. Allround medewerkers
hebben niet alleen te maken met groen en grond,
maar ook elektriciteit, timmerwerkzaamheden en
machineonderhoud.
 Maarten van Heck heeft een combifunctie: hij on-
derhoudt ook de communicatie met de golfclub. (Hij

stelt voor om af en toe
eens een stukje te schrij-
ven over het onderhoud
van en de werkzaamhe-
den op onze baan. Gewel-
dig!) Hij vindt de golfleden
een leuke gemoedelijk
groep mensen. “Ik hoor
wel eens dat het soms op
andere golfbanen anders
is,” vertelt Maarten.
 
Maarten van Heck heeft
alle landbouwscholen door-
lopen, eerst de LAS, toen
de MAS en tenslotte de
HAS, waar hij de assistent
hoofdgreenkeeper oplei-

ding en opleiding beheerder sportvelden volgde in
Den Bosch. Voordat hij onze greenkeeper werd,
werkte Maarten bij Arcadis (voorheen de Heidemij)
waar hij sportvelden, en onder andere golfbanen
aanlegde.
 
Maarten van Heck komt uit Heeze, maar hij woont
nu met zijn vrouw en 2 jonge kinderen (3 en 6) in
Hamont-Achel. “Wij wilden graag ruimte en een
grote tuin en we hebben het idee dat de scholen
beter zijn in België.” Hij is 10 jaar een zelfstandige
hoefsmid geweest en heeft altijd paarden gehad.
“Maar ik heb alles verkocht. Het is mooi geweest”.
 
Kwaliteit is waar onze greenkeeper altijd naar op
zoek is. Hij waaide als een frisse wind en ging aan
de slag met het vervangen van het verouderde
machine park. “Dat werd niet altijd gewaardeerd.
Maar met een goed doorgerekend plan, maakte ik
de winst van minder tijd en mankracht duidelijk.
Toen ik voor mezelf werkte als hoefsmid, moest ik
ook bedrijfsmatig denken en beslissen….Nu hebben
wij de 'kleine tractor' waarvan iedereen roept dat
hij 'een schot in de roos' is.”
Maarten vertelt dat die kleine tractor multi-inzetbaar
is, met de vertidrain, de spuit voor vloeibare bemes-
ting en voor het bezanden van kunstgrasvelden.
(Kunstgras heeft net zoveel onderhoud nodig als

gewoon gras. Het hoeft alleen niet te worden ge-
maaid.)
 
“We hebben nu ook een zitmaaier, de zg Triple
maaier. Die kostte circa € 50.000. Dat was een
flinke investering en eerst zeiden ze dat het niet zou
werken omdat er gedraaid moest worden op de
greens. Maar op internet vond ik een 2e-hands
Triple die we voor een maand konden huren. Deze
hebben we toen uitgeprobeerd en gekocht. Met de
Triple bleek dat we ipv 6 uur achter de duwmaaier,
nu in 2½ uur klaar waren.
Maarten ontving recentelijk een bonus voor efficiënt
werken en werd vorig jaar uitgeroepen tot 'field
manager of the year'.  Hij behoorde tot de laatste
6 in de race voor 'greenkeeper of the year'. Kenne-
lijk gaat die titel alleen naar mensen van boven de
60. Dit jaar kreeg hij een soort pre-nominatie omdat
hij, met zijn 32 jaar, de enige onder de 60 jaar was
en dat vond een van de juryleden niet helemaal
eerlijk. In ieder geval is onze greenkeeper een van
de weinige, zo niet de enige ambtelijke greenkeeper
in Nederland.
 
Het mooiste moment van de dag voor Maarten is 6
uur 's morgens als het nog heel stil is op “mijn do-
mein”. “Dan kan er gesproeid worden zonder dat
iemand er last van heeft. Dan is gelijk de dauw eraf
en dat voorkomt schimmel”.
Onze greenkeeper vertelt dat het onderhoud een
cyclus is van 4 weken: prikken, bezanden, verticaal
maaien en gewoon maaien, “en dat dan voor 9
holes/greens” denk ik hardop. “Leuk gezegd,” lacht
Maarten, “het zijn er veel meer dan 9. Tel maar mee:
9 greens, 3 op het zwembad, de approach en de
oefen green, plus 3 wintergreens.” “Dat zijn er 17
als ik goed geteld heb.” “Precies”, zegt Maarten.
 
Door een extern bureau is een beheersplan of
kwaliteitsscan gemaakt omdat de kwaliteit van de
greens behoorlijk achteruit was gegaan. Wat waren
de mogelijkheden als men wilde blijven golfen en
toch de greens verbeterd wilde zien? De werkzaam-
heden werden geschat op 0,96 FTE, dus één per-
soon. Zo nodig krijgt Maarten altijd hulp van colle-
ga's. En zo werd hole 4 recentelijk toch helemaal
overhoop gehaald. “ We hebben van alles gepro-
beerd. Die bleef slecht. Vernieuwen was de enige
optie. De verbetering van de greens is een project
van 4 jaar als je wilt blijven golfen. Dat kan niet in
één jaar.
 
Ik krijg ook een lesje over gras. Allereerst de gras-
schimmels (fusarium en dollarspot) die voor ons
lijken op dauw. Zon is nodig op de greens. Hoe
sneller het gras droogt hoe minder kans op schim-
mels en ziektes. (Daarom wordt er nog een boom
gekapt bij hole 4). Momenteel is Maarten bezig met
het terugdringen van het zogenaamde “straatgras-
”. Dat wordt vervangen door roodzwenkgras of
struisgras. Die zijn beter bestand tegen ziektes. Er
blijken duizenden grassoorten te bestaan.
 
En wie vervangt Maarten als hij op vakantie gaat?
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Het werk wordt dan gedaan door zijn collega's. De
sportdienst telt slechts 5 mensen, waarvan er één
binnen zit en 4 in de buitendienst. Binnen 2 jaar
gaan er nog 2 mensen weg. Maarten vertelt dat het
moeilijk is om gemotiveerde, bedrijfsmatig denken-
de mensen te vinden.  Goede mensen hebben alle-
maal al een baan.
 
En het sproeien? Soms heb ik het idee dat er een
man achter de bosjes zit die gniffelend de kraan
aanzet als ik naast zo'n sproeiding sta om mijn bal
te slaan. Volgens Maarten is dat niet zo. Op de
velden, de greens en de fairway gaat het sproeien
automatisch. Op het moment dat wij dat willen. “Je
wilt niet een te natte green. Maar het beregenen is
inderdaad voor verbetering vatbaar. Er zijn plekken
op de greens die door de sproeiers niet worden
bereikt en dan krijg je weer te droge stukken”
 
Op mijn vraag wat het lastigste is van zijn werk,
antwoordt Maarten: “Eigenlijk vind ik alles leuk. Het
enige lastige is, dat green management vergt dat
je soms in enkele uren tijd moet schakelen. Je ziet
ineens iets veranderen aan de mat, b.v. een snelle
schimmelvorming door de temperatuur of de lucht-
vochtigheid.  Het ligt aan de stressfactor van het
gras, dat op 5,8 mm hoogte gemaaid wordt.” Dat
maaien gebeurt bij ons driemaal in de week. Op
andere banen wordt iedere dag gemaaid. Onze baan
wordt druk bespeeld vergeleken met veel andere
banen. “Sommige golfclubs hebben heel veel sla-
pende of halfdode leden, hoor ik,” vertelt Maarten,
“maar de VGC heeft veel actieve golfleden.”
 
Gekke voorvallen? Ja, een keer hadden badgasten
op zwembad hole 1 een voetbalveld aangelegd,
compleet met lijnen. “Ik heb er eerst een foto van
gemaakt voordat ik het opruimde”, vertelt Maarten.

Dit voorval schetst ook de problemen van het
openbare karakter van onze baan. Het kost veel
energie om alles bij te houden. Er komen voetballers
op de greens.... Het is ook niet te voorkomen dat
er toch mensen het nieuwe gras van hole 4 belopen
terwijl er borden staan die vragen dat niet te doen.
 
En een tip voor de golfers? Ja, aub pitchmarks re-
pareren. “Dat wordt regelmatig vergeten en dan
krijg je lelijke plekken.” 
En zo horen we dat ook eens van een ander!
 
Als mensen willen weten wat er allemaal gebeurt
qua onderhoud: op twitter kunnen we Maarten
volgen: maartenvanheck1 

Watwasser
Laten we deze aflevering
eens beginnen met Frans
Schraven. Weinig men-
sen zullen in de gaten
gehad hebben dat Frans
als de centrale man achter
het hele bargebeuren
samen met zijn team van
medewerkers een formi-
dabele prestatie hebben
geleverd tijdens onze
feestweek. Geweldig wat
deze mensen gepresteerd
hebben: iedere dag een
flink bezet toernooi en
achteraf een etentje en
fors naborrelen. Frans en

medewerkers: mijn pet gaat diep af voor hetgeen
jullie gepresteerd hebben!!! Trouwens: de hele or-
ganisatie van de feestweek onder leiding van onze
feestcommissie (Hein Schaeken, Frits Baljet, Ed
van Santvoort, Anja van Til, Lenie de Vries, en
Gerrie van Asten) verdient een groot compliment,
want wat hebben we genoten van hetgeen jullie
hebben georganiseerd! Jullie kunnen er van verze-
kerd zijn dat de hele club jullie dankbaar is. Per-
soonlijk had ik vooraf wat bedenkingen bij een hele
week feesten, want dat leek me iets teveel van het
goede. Maar achteraf hebben jullie groot gelijk
gekregen. Chapeau!!
Toch vind ik dat ik twee personen even apart moet
noemen: Jan Kornelius en Lenie de Vries. Jan
heeft er voor gezorgd dat bij grote feesten (en die
hebben we nogal eens, leert het verleden) de gasten
niet meer hutjemutje binnen zitten, maar dat we
een mooie uitwijk hebben in de vorm van een
overdekt terras. “Dat heb Jantje toch maar weer
mooi gedaan” zou ik zeggen. En om de prestatie van
Lenie op waarde te kunnen schatten stel ik u eerst
even de volgende vraag: weet u hoeveel meter
garen er op één klosje garen zit? Nee? Dan zal ik
het u vertellen: minimaal 300 meter en soms wel
500 meter. En Lenie heeft liefst minimaal twee van
zulke klosjes verwerkt bij het aan elkaar stikken van
de stukken zeildoek. Het was een helse klus maar
ook een prachtig gezicht: Lenie achter de naaima-
chine op het terras met die grote lappen stof! Voor
allebei eveneens: Chapeau!!

"Daar zet ik geregeld van alles op over het onder-
houd van golfbaan en sportvelden."

Gea Bloemen
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Enkele weken na de feestweek liep ik op vrijdag-
middag met Frans Schraven in een flight en was
getuige van weer een van Frans kernachtige uit-
spraken. Hij kon zijn bal maar niet uit de bunker
krijgen bij hole 1 en schreeuwde eerst: ”Ik zit ver-
domme al op het zwarte zand” en na nog enkele
pogingen: ”Nou begin ik olie te ruiken”…..
Soms kun je Frans Schraven ook aantreffen met
een pesthumeur, en ik was ook daar getuige van.
Een of andere vandaal vond twee weken gratis
koffie blijkbaar niet voldoende en uitte, toen hij
gewoon weer moest betalen, zijn ongenoegen door
het nieuwe koffieapparaat te blokkeren met een stuk
van een plastic bekertje in de muntengleuf. Daar
moest een monteur voor langs komen. Wat bezielt
zo iemand toch?? Zoiets doen getuigt volgens mij
van geen enkele beschaving, geen oog voor de
verlangens van andere spelers en een blijven steken
in de groei naar volwassenheid. En hier neem ik
geen woord van terug.
 
Wat ik ook apart vond is, dat iemand de avond vóór
de matchplay-kampioenschappen het nodig vond
per e-mail de wedstrijd organisatie in de persoon
van John den Aantrekker op de hoogte te stellen
van een - in de ogen van die persoon - fout. Kom
op, mensen: dat doe je zo niet, dan pak je de tele-
foon en spreek je met de betreffende personen. We
willen het toch gezellig houden, nietwaar?
Volgend jaar doe ik niet meer mee met de stroke-
play-kampioenschappen. Had ik tevoren al het idee
dat ik daar niets te zoeken had: de uitslag beves-
tigde dat. Maar ik heb wel twee leuke dagen gehad:
een vooral leerzame en één met vergelijkbare suf-
ferds. Ik liep de eerste dag met Wim Dijks en Jan
Lamers. Eén Klein Duimpje en twee reuzen. Wat
kunnen die kerels golfen, ik kreeg er (bijna) een
minderwaardigheidscomplex van! Niets ten nadele
van Jan, maar mijn grootste bewondering ging toch
uit naar Wim, die met zijn 82 jaar (!) het presteer-
de om tijdens de eerste dag 4 rondjes van 32 of 33
slagen te produceren. Dat hij de tweede dag minder
presteerde doet aan dat gegeven niets af. Ik hoop
op die leeftijd nog over dezelfde fysieke conditie te
beschikken als Wim en, ach, wie weet: misschien
leer ik ook nog ooit golfen….
 
Gisteren kwam ik voorbij de green van hole 4 en
zag daar tot mijn verbazing een grote berg zand op
liggen. Bij navraag bleek dat deze green zo slecht
was aangelegd dat hij niet meer te repareren viel,
dus was besloten om de bestaande green af te
graven en helemaal opnieuw te beginnen. Goed
idee: ik heb best vertrouwen in de mensen die sinds
begin dit jaar de zorg over de greens hebben want
die zien er tegenwoordig echt goed uit, en dat is in
het verleden soms héél anders geweest. De mannen
van Wim van Dam mogen daar terecht trots op
zijn en o ja, niet mopperen tegen het baanpersoneel,
dat is gewoon niet netjes.
 
Zittend op het terras om een uur of half zes na de
DDD-middag zagen we plotseling een aantal heel
jonge voetballertjes te voorschijn komen, die als

een stel jonge veulens de green van hole twee be-
stormden en met de vlag uitbundig begonnen te
zwaaien. Daar waren zeker een tiental volwassenen
bij die toekeken en niets deden. Ik ben er naar toe
gegaan en heb de leider van die kinderen aange-
sproken. Hij zei dat hij nog niet gearriveerd was toen
het gebeurde maar dat ik er volkomen gelijk in had
dat zoiets niet mag gebeuren. Waarom ik dat alle-
maal vertel? Omdat de eerder genoemde volwasse-
nen gewoon besmuikt de andere kant op keken en
niemand iets zei . Dat is ook onze maatschappij
2012… Treurig.
 
Iedereen kent wel het liedje: “Old soldiers never die,
they just fade away”. Ik dacht dat Ben Haanappel 
langzaam aan het verdwijnen was, maar gelukkig
kan ik mededelen dat deze ouwe soldaat terug is,
als een feniks uit de as herrezen! Ben is er drie jaar
tussenuit geweest in verband met rugklachten maar
“Ben is back”! Hij doet nog een beetje zielig (“ik kan
er niks meer van”), maar na enkele keren uitvallen
tijdens de VVMM heeft hij het nu alweer een volle
wedstrijd volgehouden.
Lachen geblazen op de VVMM waar Jan van Hoek 
een hole-in-one sloeg! Door
een defect aan de koeling kon
er geen pilsje getapt worden en
“moest” iedereen noodge-
dwongen aan de duurdere fles-
jes Wieckse Witte enz.  Jan
nam het sportief op, zeker
nadat het vrouwelijk barperso-
neel hem met een kus beloond
hadden. Maar eigenlijk vind ik
dat wel een verdraaid dure traditie. Zou het niet
mogelijk zijn dat er een regeling komt voor dit soort
zaken zoals indertijd bij de Vets. Kan de barcom-
missie zich eens daarover buigen?
De eerste wedstrijd van de Varoso werd in Rosma-
len gespeeld en Henk den Hoed en Ton Middel 
hadden het samen met de andere organisatoren
weer goed geregeld. Maar bij zo’n bezoek bij een
andere club zie je altijd weer iets opmerkelijks. De
baancommissie had daar een schrift met een harde
kaft neergelegd, waarin iedere speler van de club
zijn op- of aanmerkingen over de baan kon vastleg-
gen. Dat varieerde van “op hole 4 is de rand rond
de cup helemaal vernield“ tot “ik vind die nieuwe
afslagmatten maar heel matig”. Lijkt me ook voor
ons een goed idee, mits men het niet tot een “zeur-
schrift” laat verworden. Maar daar zijn we zelf bij.

 
   
 
Beleefd aanbevelend voor
nieuwtjes en tot de volgende
keer,
 
Ben Thijssen
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Retouradres indien onbestelbaar: Postbus 916, 5550 AX Valkenswaard


